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Verslag ALV 28 november 2024 
Opening:  Ben heet iedereen welkom 
Afmeldingen: Hannie Zweverink, Andre Bergman, Ben klein Lenderink , Ilona Wolfs, Gerald Veldscholten, 

Fred Ruiterman, Monique Bruil. 

Aanwezig: 70 leden.  

1. Vaststellen notulen Algemene ledenvergadering 17 juni 2024 

➔ De vergadering stemt in met de notulen 

2. Bestuursmededelingen 
a. Stand van zaken opvang vluchtelingen 
➔ 16 december wordt er een informatie avond verzorgd voor COA en Gemeente om voorlichting 

te geven aan ouders van jonge kinderen en aan leden die graag uit eerste hand informatie willen 
ontvangen voor beoogde opvang locatie.  

b. Aanvraag in het kader van een sportief en leefbaar Bronckhorst 
➔ Er is een voorlopige positieve beslissing ontvangen. Definitief besluit volgt in de maand 

december. Openbaar ter inzage, nog een formeel besluit binnen de gemeente nodig. Lijkt een 
positieve opsteker voor de vereniging voor verder behoud van de accommodatie. Wensen zijn 
extra zonnepanelen, vervanging ballenvangers en omheining en LED verlichting. 

c. Uitbreiding technische commissie 
Vorderingen op sportief vlak, vacature is vacant voor nieuwe trainer voor pax 1 en 2. Dit wordt 
mede ingevuld en uitgewerkt met nieuw TC. 
➔ Aan de TC zijn toegevoegd: Edward Wijkamp, Henri Golstein, Jorn Groot Roessink, Ronald 

Lankhorst en Jody Köhler 
➔ Aanwezig blijft; Nick Huitink, Thomas Wolbrink 
d. Voorbereidingen voor nieuwe geluidsinstallatie zijn gedaan.  

 
3. Goedkeuring gevraagd voor investering in LED verlichting 

De ledenvergadering wordt gevraagd in te stemmen met de investering in LED verlichting voor één 
van de velden. De nu voorliggende investering zal tussen de €10.000 en €20.000 uitkomen. 
Voor deze investering is inmiddels een BOSA subsidie van 40% toegekend.  
Indien goedkeuring wordt verkregen zal het bestuur besluiten of al dan niet tot investering wordt  
besloten. In basis bestemd voor veld 3. 
- De ledenvergadering gaat akkoord met het voorstel en laat de beslissing aan het bestuur om al 
dan niet investeren te besluiten 

 

Pax heeft de wens/ is voornemend om het gehele complex te voorzien van LED. Bij uitgaven boven 

12.000euro is volgens de statuten een akkoord van de leden nodig. Mogelijke nieuwe vergadering in 

het voorjaar na definitief besluit gemeente. 

 

4. Financiële zaken Verenigingsjaar 2023/2024 

a. Toelichting op het financieel verslag seizoen 2023/2024; begroot was €0,- en is afgesloten met + 

€3000,-  

b. Verslag door de kascommissie en decharge van het bestuur 
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c. Vaststellen van de balans en staat van baten en lasten 2023/2024 

d. Vaststellen van de begroting 2024/2025 

De penningmeester licht de cijfers toe.  

3 pijlers in de vereniging wat de inkomsten verzorgt: contributie/ sponsoring/ kantine 

opbrengsten.  

Kosten met name in kleding en materialen stijgen ieder seizoen ruim boven budget uit. Er wordt 

gewezen om vinger aan de pols te houden met vernieuwing van materiaal. Het kledingfonds en 

eigenbijdrage lijken de kosten niet te dekken. Mogelijk wordt er bij een volgende 

ledenvergadering verzocht om de eigenbijdrage voorzichtig te laten stijgen in lijn met de kosten 

van de kleding. 

Begroting 24/25 ziet toe op een negatief resultaat 

Toevoeging aan deze vergadering is het kwartaal overzicht wat tegenwoordig in het bestuur 

wordt gebruikt voor het (bij)sturen van investeringen in de vereniging. Een kassaldo van 40-

45duizend euro is ooit vastgesteld binnen de ALV als ondergrens binnen de vereniging, daar 

voldoet Pax aan.  

Conclusie wordt getrokken; Pax is financieel gezond. 

De volgende vragen worden gesteld nav de presentatie: 

a. Er is een fout getal opgenomen in 3e kolom van de kwartaalcijfers. Reactie: goed 

geconstateerd, resultaat klopt wel. 

b. Geen verdere opmerkingen en vragen 

De kascommissie doet bij monde van Peter Eskes verslag van hun bevindingen. Zij hebben geen 

onrechtmatigheden geconstateerd en complimenteren de penningmeester voor het verrichte 

werk. De commissie stelt voor decharge te verlenen aan het bestuur. 

Dit voorstel wordt door de vergadering met een instemmend applaus overgenomen.  

Op de vraag van de voorzitter of de leden akkoord gaan met de gepresenteerde balans, staat van 

baten en lasten en begroting reageert de vergadering positief.  

5.   Benoeming nieuwe kascommissie 2024/2025 

Huidige leden:  

Werner Weustenenk   2e termijn herkozen in 2023 einde 2026 

 Peter Eskes   2e termijn herkozen in 2022 einde 2025 

 Fred Ruiterman  2e termijn 2024 aftredend en niet herkiesbaar 

Voor de opvolging van Fred Ruiterman wordt een nieuwe kandidaat gezocht.  

→ Fred Ruiterman wordt bedankt voor zijn lidmaatschap van de kascommissie.  

→ Ilse Sips geeft aan de plaats van Fred wel te willen overnemen. De vergadering gaat hiermee 

akkoord.  

6. Rondvraag 

Geen vragen 

7. Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn / haar inbreng.   


